

「勇闖侏羅紀」互動劇場 “Erth’s Dinosaur Zoo” Interactive Show

在「巨龍傳奇」展覽舉行期間，科學館特別邀請澳洲著名的形體劇團 Erth Visual & Physical Inc. 來港，為觀眾帶來一個精彩奇幻的史前之旅。在旅程中，劇團演員會透過精彩的表演、互動環節和設計精巧的道具，包括高大威猛的恐龍主角南方獵龍和活靈活現的恐龍寶寶，帶領觀眾返回一億年前的史前世界，探索恐龍生活的環境，認識曾遨遊大地的恐龍、昆蟲及哺乳動物等。節目內容輕鬆有趣，饒富教育意義，同學們在欣賞節目時更要加倍留心，恐龍會隨時在你身邊出現！

To supplement the “Legends of the Giant Dinosaurs” exhibition, the Science Museum has specially invited the renowned Erth Visual & Physical Inc. from Australia to take audience to a splendid prehistoric journey. Through skillful theatrical presentation, interactive games and amazing dinosaur puppets including a life-size Australian theropod, *Australovenator* and other baby dinosaurs, the performers will bring the audience back to the world of more than 100 million years ago. During the journey, the audience will be able to explore the prehistoric living environment and meet a menagerie of dinosaurs, insects and mammals that once roamed the planet. The show will be presented in a fun, educational and entertaining way. Students must be careful as dinosaurs may appear and stroll around you!

對象 Target Audience	日期 Date	時間 Time
小學生 Primary school students	8.11.2013 (星期五 Friday)	10:00am-10:50am
		2:00pm-2:50pm
	13.11.2013 (星期三 Wednesday)	10:00am-10:50am

*以上各節內容相同。節目完畢後教師和學生可憑互動劇場當日入場票免費參觀「巨龍傳奇」展覽。

Same content for all sessions. After the show, teachers and students could enjoy free visits to the “Legends of the Giant Dinosaurs” exhibition with show tickets on the same day.

地點：香港科學館演講廳

語言：話劇以英語進行，輔以粵語傳譯

名額：每場 290 人

參加辦法：憑入場票免費入座，不設劃位。學校團體請先填妥以下申請表預留座位，座位數量有限，先到先得，額滿即止。

Venue: Lecture Hall, Hong Kong Science Museum

Language: To be conducted in English with Cantonese interpretation

Capacity: 290 per session

Admission: Free admission and free seating with valid tickets. School groups should submit the following application form for seat reservation. Limited seats are available on a first come, first served basis.

查詢 Enquiry :

2732 3220 (星期一至五 Mon to Fri : 9:00am - 1:00pm, 2:00pm - 5:00pm, 公眾假期除外 except public holidays)

編號 No. : _____

致To : 香港科學館拓展組 Development Section, Hong Kong Science Museum
傳真Fax : 2311 2248

索取「勇闖侏羅紀」互動劇場入場票申請表
Application Form for Seat Reservation for the “Erth’s Dinosaur Zoo” Interactive Show

香港科學館會預留以下各場の入場券，讓學校團體免費索取。數量有限，先到先得，額滿即止。請填妥下列表格並於2013年10月28日前傳真至 2311 2248「香港科學館拓展組收」。
Hong Kong Science Museum has reserved the following free tickets for school groups on a first come, first served basis. Please complete the form and fax (2311 2248) to the Development Section of Hong Kong Science Museum on or before 28 October 2013.

日期Date	時間Time	索取入場票數目* (每場不得多於 <u>50</u> 張) No. of Tickets Requested* (maximum <u>50</u> for each session)
8.11.2013 (星期五 Friday)	10:00am-10:50am	()
8.11.2013 (星期五 Friday)	2:00pm-2:50pm	()
13.11.2013 (星期三 Wednesday)	10:00am-10:50am	()

*入場票只適用於教師和學生。節目完畢後可憑互動劇場當日入場票免費參觀「巨龍傳奇」展覽。

*Tickets are applicable to **teachers and students only**. After the show, they could enjoy free visits to the “Legends of the Giant Dinosaurs” exhibition with show tickets on the same day.

學校名稱 School Name : _____

負責老師姓名 Responsible Teacher : _____

電話號碼 Telephone No. : _____

傳真號碼 Fax No. : _____

獲分發入場票的學校，將另函通知確認，敬請填上回郵地址(編號欄不用填寫)：

School will be notified if tickets are available. Please complete the slip below for mailing of tickets (no need to fill-in the No.):

收信人Attn. : _____	編號No. : _____
地址Address : _____	

